
Referat Kulhuse Saunalaug Generalforsamling 

18/5-2024 

43 stemmeberettigede medlemmer til stede plus 1 fuldmagt. 

1.  

a. Forperson Eva byder velkommen og minder os om vores formål 

b. Mikkel bliver valg som dirigent, og Signe bliver valgt som referent 

c. Stemmetællere: Trine og Marianne 

d. Generalforsamlingen er lovligt indkaldt. 

2. Bestyrelsens beretning 

a. Forperson Eva tager os igennem processen med at få saunaen søsat. Der er flotte bifald til 

alle dem, som har lagt en kæmpe indsats. 

b. Beretningen er godkendt 

3. Fremlæggelse og godkendelse af regnskab ved Bettina. 

a. Regnskabet 2023 er godkendt 

4. Indkomne forslag 

a. Forslag 1: Optagelse af yderligere 100 medlemmer og at bestyrelsen får mandat til at 

optage 50 mere henover sæsonen, hvis de bedømmer at der er plads til det. 

i. Trine spørger om vi kan dele forslaget op. Vi tager det mest vidtgående forlag først, 

og hvis det ikke bliver stemt igennem, kan vi tage en del af forslaget. 

ii. Ursula deler en bekymring om presset i ferier pga. sommerhusområde. 

iii. Helle spørger om vi ved, om der er 100-150 der er er interesserede. Det ved 

bestyrelsen ikke. 

iv. Søren deler at han er tryg ved bestyrelsens vurdering. 

v. Torben deler at han synes at det også er socialt, så det er rart, hvis der er andre, 

også ift. sikkerhed ved badning, og han har indtryk af, at der er for få medlemmer. 

vi. Karin deler en bekymring om presset, hvis der kommer gæster oveni. Bestyrelsen 

svarer, at det kommer til at blive prøvet af først. 

vii. Ursula spørger om man kan se i Klubmodul hvor mange der er i saunaen i real time. 

Det kan man ikke. Man kan evt. lave en oversigt over hvilke tidsrum der er mest 

pres på. 

viii. Mai-Britt spørger om bestyrelsen kan lave en venteliste. Det kan bestyrelsen 

desværre ikke pga. administrationsbyrden, men vil gerne melde åbne pladser ud i 

god tid 

ix. Casper spørger om nogen har oplevet, at der var for mange. Det var der ikke. 

x. Mikkel argumenter yderligere for vedtagelse af forslaget, at det delvist er dårlig 

udnyttelse og skidt for miljøet, hvis der kun er få der bruger saunaen, og at det er 

rart hvis der er nogen det meste af tiden, til at holde øje med saunaen og at døren 

er lukket. 

xi. Forslaget bliver enstemmigt vedtaget. 

b. Forslag 2: Vedtægtsændring, 2/3 skal stemme for. Ændring af regnskabsår. 

i. Karin synes at det giver total mening.  

ii. Forslaget bliver enstemmigt vedtaget.  

5. Fastsættelse af kontingent og indmeldelsesgebyr 
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a. Sanne spørger om hensættelser er tænkt ind. Det bliver vist senere, når vi gennemgår 

budgettet.  

b. Kontingent og indmeldelsesgebyr er enstemmigt vedtaget. 

6. Fremlæggelse og godkendelse af gebyr ved Bettina 

a. Ursula spørger om udgifter til saunagus. Erik svarer at der er udgifter til olier osv. 

b. Budgettet er enstemmigt vedtaget. 

7. Valg af bestyrelse og bestyrelsessuppleanter 

a. Der bliver spurgt, hvem der er hvem. 

b. Casper stiller gerne sit mandat til rådighed, hvis nogen gerne vil være bestyrelsesmedlem i 

resten af hans periode. 

c. Valg af bestyrelsesmedlemmer til de 2-årige poster 

i. Jane stiller op. Jane har en økonomisk baggrund og vil gerne hjælpe til i bestyrelsen 

med regnskab. 

ii. Bettina stiller op igen. 

iii. De er begge valgt. 

d. Caspers 1-årige periode på valg 

i. Erik stiller gerne op, og har været meget involveret hidtil. 

ii. Erik bliver valgt og overtager Caspers bestyrelsespost i 1 år. 

e. Valg af 2 suppleant-poster 

i. Mads Nielsen stiller op. 

ii. Martin Rosengren stiller op. 

iii. Begge bliver valgt. 

f. Revisor.  

i. Mikkel stiller gerne op.  

ii. Mikkel bliver valgt. 

8. Præsentation fra arbejdsgrupperne 

a. Rengøringsgruppen – Lillan. Fortæller lidt om hvad der skal gøres. Der er brug for folk i 

rengøringsgruppen, Lillan sender en liste rundt, man kan skrive sig på. Jette Mai, Kristine og 

en mere melder sig. Trine har en kommentar til rengøring. Der er mange kalkaflejringer på 

ruder etc. Vi skal alle være gode/bedre til at tørre af. Hvis man alligevel smider sit 

håndklæde til vask kan man bruge det til at tørre af med. 

b. Byggegruppen – Mads. Der er mange spændende småting der skal fikses. Der er også en 

del vedligehold. Hvis der er ønsker og kommentarer til byggegruppen, så snak med Mads 

bagefter. Ellers send til info@kulhusesauna.dk  

c. Peter er ikke glad for den måde saunaen blev taget op på. Det skal vi snakke om i 

bestyrelsen og arbejdsgrupperne, og dette er ikke det rette tidspunkt at tale om det på, da 

vi er i gang med at præsentere grupper. 

d. Festgruppen ved Iben. De vil gerne holde en fest, når saunaen skal i. De er lidt for få, så de 

har brug for flere hænder. Kit og Marianne vil gerne være med. 

e. Stormtropperne ved Martin. De sørger for at justere fortøjninger og holde lidt øje med 

dem. De sætter kontaktinfo op, så man kan få fat i dem, hvis man opdager noget er galt.  

Hvis der er nogen der bor i nærheden, og også har erfaring med både kan de godt bruge et 

par stykker mere.  

f. Gusgruppen ved Erik. Der er 6 personer som har tilmeldt sig. Gruppen mødes et par gange 

inden sæsonen starter. Vi håber at der kommer flere saunagus i næste sæson.  
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9. Evt. 

a. Kit siger tusind tak for den kæmpe indsats, og især til Bettina som har været meget sød til 

at hjælpe. 

b. Ursula har haft lidt småproblemer med låsen, og spørger hvornår saunaen låser. Det gør 

den kl. 00.00 og åbner kl. 6.00 

c. Casper beder alle om at huske reglen om at være afdæmpede i saunaen, og at vi ikke 

snakker for meget. Vi skal også huske selv prøve at få italesat vores behov.  

d. Jette Mai oplever tit at folk kommer med en masse ting som fylder hele forrummet, og 

oplever også meget snak. Vi sender en reminder ud om det, inden sæsonen starter.  

e. Maibritt siger først og fremmest tusind tak for den kæmpe indsats! Hun spørger til 

åbningstiderne, de passer lidt dårligt for hende. Kunne der være en dag evt. hvor 

åbningstiden blev længere om morgenen. Det er planen, at der bliver lavet en ny 

brugerundersøgelse.  

f. Ursula har opdaget nogle gange at folk glemmer at dyppe inden de går i saunaen, hvilket er 

lidt ubehageligt hygiejnisk og med lugtgener. Vi har ikke noget krav om at folk skal gå i 

vandet først, men at man er ren, når man kommer. Hun siger også, at vi skal være gode til 

at lukke saunaen når vi går. Hun oplevede at der var 10 unge mennesker, som ikke var 

medlemmer, som havde en fest i saunaen, da døren ikke var blevet smækket ordentligt. 

g. Iben siger tusind tak for det kæmpe arbejde. Hun er glad for at vi er konsekvente omkring 

vores retningslinjer, og at man ikke kan få sit armbånd inden man har været på intromøde. 

Hun takker Mikkel fordi han styrer dette møde på en flot måde og det gør hende tryg. 

h. En siger at ift. hvorfor vi skal på intromøde, er et godt argument, at det er anderledes her 

end andre steder, og det er også derfor at denne sauna er så fed. 

i. Eva siger at vi skal alle øve os i at sige tingene på en pæn måde til hinanden. 

Mødet er hævet, tak for god ro og orden. 

 

 

 

————————————  ——————————————- 

Eva Merete Hansen   Bettina Honoré 

 

 

————————————  —————————————— 

Peter Ravn     Jane Lauritsen Skov 

 

 

————————————   

Erik Stefan Søndergaard   
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